
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 1. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 154
Det fremgår af bilag fremsendt til Indfødsretsudvalget, at ministeriets Indfødsretskontor 
nu – i modsætning til tidligere – i alle eller næsten alle de såkaldte sygdomssager 
telefonisk kontakter en eller flere af de læger, der har skrevet lægeerklæringer i sagen, 
og at der i sager om ansøgeres manglende opfyldelse af beskæftigelseskravet opstilles et 
minutiøst regnskab over antallet af registrerede løntimer for ansøgeren flere år tilbage. Vil 
ministeren oplyse det gennemsnitlige antal medarbejdertimer, der i Indfødsretskontoret 
har været anvendt pr. sag, som har været forelagt udvalget med mulighed for dispensa-
tion, i hvert af årene 2014-23?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Mikkel Bjørn
formand
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